
PROTOKÓŁ NR XI/2019 

Z XI SESJI RADY MIEJSKIEJ SIERPCA  

z dnia 29 maja 2019 r.  

 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad 

 

Obrady XI sesji Rady Miejskiej Sierpca VIII kadencji otworzył  

o godz. 11:00 Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Malanowski stwierdzając 

jednocześnie quorum, uprawniające Radę do podejmowania uchwał – załącznik 

nr 1.  

 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

Obecni: 

1. Artur Dariusz Balcerowski 

2. Zbigniew Długokęcki 

3. Waldemar Frydrychowicz 

4. Barbara Gil 

5. Paweł Michał Grabowski 

6. Sławomir Wojciech Jaworowski 

7. Krzysztof Kacperski 

8. Dariusz Malanowski 

9. Maciej Malanowski 

10. Krzysztof Rudowski 

11. Piotr Łukasz Rzeszotarski 

12. Wojciech Andrzej Skorłutowski 

13. Krzysztof Skrzyński 

14. Jerzy Zbigniew Stachurski 

15. Joanna Marta Szewczykowska 

2. Przyjęcie dziennego porządku obrad 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie dziennego porządku obrad.  

Przewodniczący zapytał czy są uwagi co do otrzymanego porządku obrad 

załącznik nr 2. Wobec braku zastrzeżeń porządek został przegłosowany  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Paweł Michał 

Grabowski, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, 

Maciej Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej 

Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (2) 

Artur Dariusz Balcerowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

 



 

3. Przyjęcie protokołu z X sesji RM. 

Przewodniczący RM poinformował, że protokół z X sesji znajduje się w Biurze 

Rady, w przypadku braku zastrzeżeń zostanie on przyjęty.  

 

4. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady i Przewodniczących Komisji 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Zdrowia p. M. 

Malanowski  poinformował o pracach Komisji. 

 

 

5. Sprawozdanie Burmistrza z pracy między sesjami 

 

Burmistrza Miasta Sierpca - Pan Jarosław Perzyński przedstawił sprawozdanie z 

pracy Burmistrza między sesjami, tj. za okres od dnia 12 kwietnia  2019 r. do dnia 23 

maja 2019 r. Sprawozdanie zostało przyjęte do aprobującej wiadomości i stanowi 

załącznik nr 3 

 

6. Interpelacje i zapytania radnych 

 

Interpelacje złożyli 

Radny B. Gil – 12 interpelacji.  

Wszystkie interpelacje zostały zarejestrowane w teczce interpelacji (załączniki nr 

4). Ksero dołączone do protokołu. Interpelacje zostały przekazane Burmistrzowi 

Miasta do dalszego procedowania.  

Burmistrz zauważył, że niektóre  przedstawionych interpelacji Radnej nie dotyczą 

obszarów miejskich.  

Radna odczytała również tekst anonimu który otrzymała i przekazała do 

Przewodniczącego Rady Miejskiej z zapytaniem czy poczynione były jakieś kroki 

celem jego wyjaśnienia.  

Radna J. Szewczykowska odnosząc się do pisma zauważyła, że pismo powinno być 

skierowane do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, nie ma potrzeby ich odczytywania 

przed ich analizą. Przewodniczący poinformował, że pismo znajduję się w biurze 

Radzie i wszyscy Radni mogli się  z nim zapoznać.  

Przewodniczacy Komisji Bezpieczeństwa, Ładu, Porządku Publicznego i Komunikacji 

p. K. Skrzyński odnosząc się do jednej z interpelacji Radnej poinformował, że  Komisji 

troszczy się o bezpieczeństwo mieszkańców i zawsze interweniuje w razie zgłoszeń, 

jednak informacje dot. ul. Sienkiewicza i zagrożeń tam występujących nie wpłynęły 

do Komisji. Burmistrz również poinformował, że takie sprawy powinny najpierw do 

Komisji.   

Przewodniczący RM poprosił, aby zgodnie z zaleceniami mecenas E. Kacprzyckiej 

resztę zapytań czy też interpelacji Radna przedstawiła w sprawach różnych.  

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych 

Burmistrz poinformował, że odpowiedzi zostaną udzielone na piśmie.  

 

 



8. Uchwała RM ws. nabycia nieruchomości 

 

Informacje nt. procedowanej uchwały przedstawił Naczelnik Wag p. K. Piątkowski 

oraz Burmistrz Miasta.  

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. nabycia nieruchomości.  

 

Rada w głosowaniu: 13 -"za", 0 -"przeciw", 0 - wstrzm. się - podjęła  

 

Uchwałę 80/XI/2019 RM ws. nabycia nieruchomości załącznik nr  5 
 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Paweł Michał 

Grabowski, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, 

Maciej Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej 

Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (2) 

Artur Dariusz Balcerowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

 

 

9. Uchwała RM ws. przyjęcia aktualizacji Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji 

Urządzeń Wodociągowych i Kanalizacyjnych będących w posiadaniu Miejskiego 

Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej "EMPEGEK" Sp. z.o.o. w Sierpcu w latach 

2019-2020, przyjętego uchwałą Rady Miejskiej Sierpca nr 406/LII/2018 z dnia 28 

lutego 2018 roku. 

 

Informacje nt. 2 kolejnych uchwał przedstawił Dyrektor EMPEGEK Sp. z.o.o.  

p. P. Pakieła.  

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. uchwalenia Wieloletniego Planu Rozowju i Modernizacji Urządzeń 

wodociągowych i kanalizacji będących w posiadaniu Miejskiego Przedsiębiorstwa 

Gospodarki Komunalnej "EMPEGEK" Sp. z.o.o. w Sierpcu w latach 2019-2020.  

 

Rada w głosowaniu: 13 -"za", 0 -"przeciw", 0 - wstrzm. się - podjęła  

 

Uchwałę 81/XI/2019 RM ws. uchwalenia Wieloletniego Planu Rozwoju i 

Modernizacji Urządzeń wodociągowych i kanalizacji będących w posiadaniu 

Miejskiego Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej "EMPEGEK" Sp. z.o.o. w Sierpcu 

w latach 2019-2020. załącznik nr  6 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 



Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Paweł Michał 

Grabowski, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, 

Maciej Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej 

Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (2) 

Artur Dariusz Balcerowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

 

10. Uchwała RM ws. przyjęcia projektu regulaminu dostarczania wody i 

odprowadzania ścieków na terenie Gminy Miasto Sierpc w celu przekazania go do 

zaopiniowania organowi regulacyjnemu. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. przyjęcia projektu regulaminu dostarczania wody i 

odprowadzania ścieków w celu przekazania go do zaopiniowania organowi 

regulacyjnemu..  

 

Rada w głosowaniu: 13 -"za", 0 -"przeciw", 0 - wstrzm. się - podjęła  

 

Uchwałę 82/XI/2019 RM ws. przyjęcia projektu regulaminu dostarczania wody i 

odprowadzania ścieków w celu przekazania go do zaopiniowania organowi 

regulacyjnemu załącznik nr 7 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Paweł Michał 

Grabowski, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, 

Maciej Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej 

Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (2) 

Artur Dariusz Balcerowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

 

11. Uchwała RM ws. zwolnienia z podatku od nieruchomości w ramach regionalnej 

pomocy inwestycyjnej. 

 

Skarbnik Miejski p. K. Joniak poinformowała, że uchwała ta była już uchwalona w 

dniu 17 kwietnia 2019 r., jednak po przekazaniu do organów nadzorujących 

okazało się, że w pewnych zapisach m.in. w załącznikach nie jest ona zgodna z 

uchwałą ws. RODO, dlatego też musiała ona zostać poprawiona i ponownie 

uchwalona.  

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. zwolnienia z podatku od nieruchomości w ramach regionalnej 

pomocy inwestycyjnej. 



 

Rada w głosowaniu: 12 -"za", 0 -"przeciw", 1 - wstrzm. się - podjęła  

 

Uchwałę 83/XI/2019 RM ws. zwolnienia z podatku od nieruchomości w ramach 

regionalnej pomocy inwestycyjnej załącznik nr 8 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Paweł Michał Grabowski, Sławomir 

Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, 

Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof 

Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Barbara Gil 

NIEOBECNI (2) 

Artur Dariusz Balcerowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

 

12. Uchwała RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2019 r. 

 

Zmiany zawarte w uchwale budżetowej przedstawiła i omówiła Skarbnik Miejski.  

Burmistrz Miasta poprosił o wprowadzenie autopoprawki. Środki, które zostały zdjęte 

z ul. Okulickiego – 170 000 zł można przekazać jako wkład własny na doposażanie 

sal komputerowych w szkołach, zakupie pomocy dydaktycznych, szkolenia 

uczniów i nauczycieli, w ramach wspólnego projektu z RPO.  

Środki przeznaczone na ten cel w ramach projektu to ok. 1 500 000 zł. Negocjacje 

mają zacząć się w przyszłym tygodniu  

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2019 r..  

 

Rada w głosowaniu: 12 -"za", 0 -"przeciw", 1 - wstrzm. się - podjęła  

 

Uchwałę 84/XI/2019 RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2019 r załącznik nr 9 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Paweł Michał Grabowski, Sławomir 

Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, 

Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof 

Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 



WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Barbara Gil 

NIEOBECNI (2) 

Artur Dariusz Balcerowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

 

13. Sprawy różne 

Radny K. Rudowski poruszył kwestie remontów ulic, w tym ul. Pułaskiego. 

Radny K. Skrzyński poprosił, aby sprawy związane z bezpieczeństwem na terenie 

miasta zgłaszać bezpośrednio do Komisji Bezpieczeństwa.  

Prezes spółki ZGKiM nawiązując do odczytania  przez Radną B. Gil anonimu dot. 

spółki poinformował, że wystąpienie to podważyło kompetencje jego oraz 

pracowników spółki. Prezes poinformował, że złoży skargę na postępowanie Radnej 

do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Zwrócił się również  

do Przewodniczącego RM , aby niesprawdzone informacje nie pojawiały się w 

kontekście spółki podczas sesji.  

Przewodniczący RM przypomniał, że wedle przepisów, skarg anonimowych się nie 

rozpatruje. W tej kwestii wypowiedziała się również Mecenas Eliza Kasprzycka, która 

zgodziła się z przedmówcą, wyjaśniła także procedury postępowania z takimi 

skargami.  

Wyjaśnienia do swojej wcześniejszej wypowiedzi złożył Przewodniczący Komisji 

Oświaty p. M. Malanowski.  

Radna B. Gil odwołując się do sprawozdania Burmistrza poprosiła o wyjaśnienie 

kwestii związanej z wycinką drzew. Odpowiedzi udzieliła Naczelnik WSK p. L. Rymer. 

Następnie Radna zgodnie ze wcześniejszymi ustaleniami dokończyła 

przedstawianie interpelacji i zapytań. Burmistrz częściowo odpowiedział na niektóre 

z nich, szczegółowe odpowiedzi zostaną udzielone na piśmie. 

Wiceprzewodniczący RM p. W. Frydrychowicz podziękował, za przygotowanie oraz 

poprowadzenie mszy z okazji obchodów bitwy pod Monte Cassino. 

Przewodniczący RM podziękował członkom pocztu sztandarowego odczytał 

również zaproszenia dla Radnych Rady Miejskiej.  

14. Zakończenie obrad  

O godz. 13:40 prowadzący obrady Przewodniczący Rady wobec wyczerpania 

porządku,  zamknął obrady XI sesji Rady Miejskiej Sierpca. 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej Sierpca 

 /-/ Dariusz Malanowski 

Przygotował(a): Biuro Rady 

Inspektor 

/-/ Aleksandra Grzybowska 


